
Gemeenteraad Gooise Meren 
Informatieve vragen van feitelijke en/of technische aard 

 

Vraag en beantwoording wel/niet op de site bestuur.gooisemeren.nl (doorhalen wat niet van toepassing is)*. 
 

Naam en fractie: Sebastian Gerkens, VVD 

Datum indiening: 9 maart 2023 

Datum antwoord: 16 maart 2023 

Onderwerp: Technische vragen aangaande onderhoud buitenruimte Bussum Centrum 

 

Inleiding 
De VVD heeft van verschillende straatmanagers in het centrum van Bussum bericht gehad. Hierbij is geconstateerd dat het 
beheer van de buitenruimte, ten aanzien van zwerfvuil, op momenten te wensen over laat. Met name rond het Julianaplein, 
de Vlietlaan, het Veerplein en om en rond het Stationsplein. De website van gemeente Gooise Meren geeft aan dat ze zorgt 
voor een schone en veilige buitenruimte. De VVD onderstreept hiervan het belang.  
 
 
Vraag 1 
Welke aanpassingen zijn er gedaan ten aanzien van de beheerplannen voor de openbare ruimtes sinds 2018? 
 
Antwoord 
Bij het vaststellen van de beheerplannen 2022-2025 (is vastgesteld oktober 2021) is er door de Raad gekozen voor scenario 
minimum plus. Dit betekent een algehele verlaging van de beeldkwaliteit te verlagen naar beeldkwaliteit C voor de gehele 
Gemeente Gooise Meren 
 
Vraag 2 
Wat is de vastgestelde beeldkwaliteit voor de openbare ruimte in Bussum Centrum en wordt deze norm ook bereikt? Zo nee, 
waarom niet? 
 
Antwoord 
De vastgestelde beeldkwaliteit voor het centrum van Bussum is C. Hieraan wordt voldaan. 
 
Vraag 3 
Is de norm van de beeldkwaliteit nog voldoende voor het centrum van Bussum of dient deze eventueel te worden 
opgeschaald? 
 
Antwoord 
In 2023 Q4 wordt de beeldkwaliteit geëvalueerd. U als Raad kan dan een keuze maken de beeldkwaliteit aan te passen. 
 
Vraag 4 
Wanneer wordt de beeldkwaliteit buitenruimte herijkt? 
 
Antwoord 
De evaluatie is gepland in Q4 van 2023. Naar aanleiding van deze evaluatie kan de Raad de beeldkwaliteit herijken indien zij 
dit nodig acht. 


